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From: Zoet, Harold
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Subject: Re: Vragen René Westra over Doornspijk
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K heb met Rene gesproken en gevraagd ons even ruimte te geven. Zeker komt het voorstel terug bij PS

Met vriendelijke groet,
Harold Zoet

Gedeputeerde Natuur, Landbouw en Stikstof

026 359 90 96 | h.zoet@gelderland.nl |www.gelderland.nl

Van:EES© celderiand.ni>
Verzonden: Tuesday, November 14, 2023 3:34:31 PM

Aan: Witjes, Helga <helga.witjes@gelderland.nl>; Zoet, Harold <h.zoet@gelderland.nl>

CHEERED ceiceriard.n1> ae.colderiand.nl>

Onderwerp: Vragen René Westra over Doorns pijk ray
Beste Helga en Harold,

Statenlid René Westra heeft de griffie benadert met vragen over het bedrijf Doornspij 5.1.2b

Dhr. Westra vraagt zich af of voor de verkoop een PS besluit nodig is of dat PS anderszins wordt betrokken.

Achterliggende gedachte voor hem lijkt te zijn dat hij het er sowieso met GS, cq. jullie over wil hebben voordat

het besluit definitief is.

Samen met de griffie zullen we in de loop van de week dhr. Westra antwoorden dat PS geen formele rol heeft

bij besluitvorming en dat ze geinformeerd worden via een Statenbrief.

Omdat niet uit te sluiten is dat hij morgen hier een van jullie op aanspreekt leek het goed jullie hierover vast te

informeren.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Team grond
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